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Toelichting 

agendapunt 

12 

Mededelingen 

 

SCHRIFTELIJKE MEDEDELINGEN 

 

12.1 Krantenberichten periode 15 november 2019 t/m 30 december 2019 

 

De griffier heeft voor u krantenberichten geselecteerd waarin de gemeente Leudal, op het 

aandachtsterrein van uw commissie, aan de orde kwam. Zie de bijlage. 

 

Normaal gesproken zou de periode van die selectie hebben gelopen tot en met 14jan20. 

T/m 31dec19 verkreeg de gemeente door een abonnement op Limburg Nieuwsmail van het 

bedrijf X-Cago de digitale krantenartikelen. X-Cago is daarmee echter gestopt.  

Mogelijk komt Dagblad De Limburger zelf binnenkort met een alternatief maar daar is ze nog 

niet helemaal uit. Het team communicatie van de gemeente Leudal beziet met enkele 

omliggende gemeenten of nog andere (tijdelijke) oplossingen mogelijk zijn. 

 

12.2 Bijeenkomst ‘Economic Board’ 23 januari 2020 over ‘Economische agenda van  

         Leudal 2020-2024’ 

 

Bij e-mail van de griffiesecretaresse van 4dec19 hebben de raads- en commissieleden een 

uitnodiging ontvangen namens portefeuillehouder wethouder P. Verlinden voor het bijwonen 

van een bijeenkomst van het zogenoemde ‘Economic Board’ op 23jan20 in De Tump, 

Kloosterstraat 2 in Heythuysen. De bijeenkomst gaat over de economische agenda van Leudal 

van 2020-2024. 

 

Ter kennisname. 

 

12.3 Reactie (steun)fracties op conceptuitgangspuntennotitie ‘Kaders en 

         randvoorwaarden voor de Regionale Energie Strategie’ Noord- en Midden- 

         Limburg 

 

In de vergadering van de commissie fysiek van 26nov19 heeft medewerker duurzame 

ontwikkeling, R. Wilms, een presentatie verzorgd over de ‘Regionale Energie Strategie’ in z’n 

algemeenheid en de conceptuitgangspuntennotitie ‘Kaders en randvoorwaarden voor de RES’ in 

het bijzonder. Die presentatie is te raadplegen in iBabs bij de commissiestukken fysiek van 

26nov19. 

De heer Wilms heeft tegen de commissieleden gezegd dat zij worden uitgenodigd om binnen 

een maand - desgewenst - met eventuele opmerkingen en aanvullingen op die 

conceptuitgangspuntennotitie te komen. Bij e-mail van de griffier van 4dec19 zijn de 

raadsfracties gevraagd om (desgewenst) die reactie te geven. Van die mogelijkheid heeft 

(alleen) de fractie Progressief Akkoord Leudal gebruikgemaakt. Zie de bijlage. 

 

Ter kennisname. 
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12.4 Uitspraak Raad van State 18 december 2019 inzake beroepen tegen raadsbesluit 

        17 april 2018 vaststelling bestemmingsplan ‘Landgoed Leudal 2018’ te Haelen 

 

Op 18dec19 heeft de Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State uitspraak gedaan 

inzake een tweetal ingestelde beroepen tegen het raadsbesluit van 17apr18 tot vaststelling van 

het bestemmingsplan ‘Landgoed Leudal 2018’ te Haelen. 

Klik hierop voor de (geanonimiseerde) uitspraak. 

 

De kern van de beslissing van de Raad van State luidt: 

 Dat het raadsbesluit van 17apr18 wordt vernietigd voor zover het betreft artikel 4, lid 

4.5.3, onder e, van de planregels. 

 Dat in plaats van die vernietigde bepaling de volgende planregel gaat gelden: 

‘e. optische verstoring voorkomen dient te worden. Daartoe dient een bufferzone van 

25 meter vanaf de rand van de camping aan de zijde van het naastgelegen 

natuurgebied naar binnen gericht aangehouden te worden waarbinnen geen activiteit 

plaatsvindt.’. 

 

De hierboven rood/cursief geduide tekst is door de Raad van State toegevoegd ten opzichte 

van de tekst die de gemeenteraad had vastgesteld op 17apr18. 

Voor het overige blijft het bestemmingsplan ongewijzigd in tact. 

 

Ter kennisname. 

 

12.5 Vooralsnog geen commissieagendering bespreken collegemededeling 23 oktober 

        2019 over knelpuntgerichte aanpak verkeersveiligheids- en handhavings- 

        problemen centrum Heythuysen 

 

In de raadsvergadering van 10dec19 besloot de gemeenteraad, op voorspraak van raads- en 

commissielid mevrouw E. van Tilburg, om een ingekomen raadsstuk voor agendering voor te 

dragen in de vergadering van de commissie fysiek van 28jan20. Het gaat om de 

collegemededeling van 23okt19 (met bijlage) over een knelpuntgerichte aanpak van de 

verkeersveiligheids- en handhavingsproblemen in het centrum van Heythuysen. De raads- en 

commissieleden hadden die collegemededeling via een e-mail van de griffier op 7nov19 

ontvangen. 

 

Volgens vast gebruik dient degene die (in een raadsvergadering) een dergelijk stuk voor 

commissiebespreking voordraagt, aan de commissievoorzitter fysiek de motivering aan te 

leveren voor de commissiebespreking. 

Mevrouw Van Tilburg heeft daartoe eerst dossieronderzoek gedaan en gesproken met ambtelijk 

adviseur, senior projectleider mevrouw L. Ponsen. 

Bij haar e-mail van 6jan20 heeft mevrouw Van Tilburg, in samenspraak met mevrouw Ponsen, 

aan de griffier bericht dat zij er voor kiest om de commissiebespreking niet op 28jan20 te 

agenderen maar pas enkele maanden later (3mrt20 of 7apr20). 

 

Ter kennisname. 

 

https://uitspraken.rechtspraak.nl/inziendocument?id=ECLI:NL:RVS:2019:4349&showbutton=true&keyword=leudal
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1640.BP18HnRoggelsewg54-VG01/r_NL.IMRO.1640.BP18HnRoggelsewg54-VG01.html
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12.6 Aanbod IVN Natuureducatie Roermond e.o. voor bijwonen excursie naar en 

         langs Elisabethpad in Haelen 

 

Bij e-mail van 7jan20 hebben de initiatiefnemers van het project ‘aanleg Elisabethpad, een 

rolstoelvriendelijk familiepad in het Leudal’ in Haelen, mevrouw H. Hendrikx, de heer H. Levels 

en de heer R. Horsten, de gemeenteraad, commissies en college uitgenodigd om een (nog door 

hen te beleggen, 2 à 2,5 uur durende) excursie bij te wonen ‘naar en langs’ het Elisabethpad. 

Dat pad, dat in samenwerking tussen IVN Natuureducatie Roermond e.o., de gemeente Leudal, 

de Stichting Land van Horne en Staatsbosbeheer tot stand is gekomen, is op 16jun19 officieel 

geopend. 

 

De excursie wordt door genoemde initiatiefnemers belegd op een nog nader te bepalen 

‘zaterdagmiddag ná Pasen’ en ze zal naar verwachting zo’n 2 à 2½ uur duren. 

Een uitnodiging volgt. 

 

Ter kennisname. 

 

12.7 Gezamenlijke intentieverklaring colleges Midden-Limburgse gemeenten  

         7 januari 2020 over samenwerking 

 

Bij e-mail van de griffier van 8jan20 hebben de raads- en commissieleden een persbericht van 

‘Samenwerking Midden-Limburg’ getiteld ‘Nieuwe impulsen samenwerking Midden-Limburg’ 

ontvangen n.a.v. de bestuurlijke conferentie van 7jan20 die door de 7 colleges van de Midden-

Limburgse gemeenten werd gehouden over een plaatsgevonden hebbende evaluatie van die 

samenwerking. Tijdens die conferentie hebben die colleges een gezamenlijke intentieverklaring 

(zie de bijlage) opgesteld met hun visie op het vervolg van de samenwerking. 

 

Ter kennisname. 

 

12.8 Provinciale kennis-dag inzake realiseren grootschalige, duurzame 

        energieopwekking 

 

Bij e-mail van de griffiesecretaresse van 13jan20 hebben de raads- en commissieleden een 

uitnodiging + een programma voor een op 12feb20 in de Oolderhof in Herten te houden 

provinciale kennis-dag over het realiseren van grootschalige, duurzame energieopwekking. De 

bijeenkomst is georganiseerd in opdracht van gedeputeerde mevrouw C. Brugman (portefeuille 

energie) van de provincie Limburg. 

De kennissessies gaan over (a) het belang van een tijdige omgevingsdialoog in relatie tot  

energietransitie(projecten) en (b) de regierol van de gemeente bij het besluitvormingsproces 

inzake energieprojecten. 

 

Ter kennisname. 

 

https://www.liefdevoorlimburg.nl/omgeving/natuurgebieden/elisabethpad
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12.9 Bijeenkomsten raadswerkgroep Buitengebied in Beweging / 

        Omgevingswet 

 

In de laatstgehouden commissievergadering (26nov19) heb ik u meegedeeld dat de 

raadswerkgroep ‘Buitengebied in Beweging / Omgevingswet’ op 21nov19 de 3e van 5 

bijeenkomsten ging hebben (over proeftuinen) en op 12dec19 de 4e van 5 bijeenkomsten (over 

instrumenten onder de Omgevingswet / Deregulering). De bijeenkomst van 12dec19 heeft 

echter geen doorgang gevonden.  

Eerder ging ook al een bijeenkomst van 31okt19 niet door. 

Kortom: tot nu toe zijn 3 van de 5 gedachte bijeenkomsten gehouden. 

 

Ter kennisname. 

 

 

MONDELINGE MEDEDELINGEN 

 

Hebt u nog mondelinge mededelingen? 

 

 

 

Bijlagen: ja 


